

Vermessung AVT-ZT-GmbH is a leading surveying company in Austria.
We are now looking for reinforcements for our **Klosterneuburg branch**

Technician (m/w/d)

for Airborne Laser Scanning

About the company:

Vermessung AVT-ZT-GmbH (www.avt.at) is one of the largest Austrian surveying companies in the fields of cadastral surveying, photogrammetry, engineering geodesy, geoinformation and laser scanning. We are working on varied projects in Central Europe. Technical innovations, regional presence and international projects characterize the work of 90 colleagues in Austria and Germany.

Your key responsibilities:

- Processing of Airborne Laser Scanning data
- Processing of Digital Terrain and Surface Models (DTM & DSM)
- Ongoing IT activities (e.g. data backups)

Your qualifications:

- Good spatial thinking
- Customer-oriented, logical and analytical thinking
- Technical and mathematical understanding
- Basic knowledge of CAD/GIS programs; Knowledge of MicroStation advantageous
- Good German and English skills (spoken and written) are advantageous
- Willingness to work in a team

We offer:

- Participation in exciting, challenging, local and international projects
- Excellent working atmosphere
- State-of-the-art technologies and equipment
- Secure year-round full-time position with 40h/week; Part-time possible
- Training and further education opportunities
- 14 salaries

After training, the work will be carried out independently under the supervision of an experienced AVT employee. Hybrid working model after the training phase and extra agreement is possible.

Salary:

The minimum classification according to the Collective Agreement for Employees of Architects and Engineering Consultants is 2/1. Grading will be based on education and work experience.

Please send your detailed application (letter of application, curriculum vitae, certificates, photo) by e-mail to:

Anna Kondracka, M.Sc Eng.

E-Mail: a.kondracka@avt.at

Tel. Nr.: +43 50 6930 54-3

Vermessung AVT-ZT-GmbH, Zweigniederlassung Klosterneuburg

A-3400 Klosterneuburg, Büropark Donau
Inkustraße 1-7, Stiege 3

Die Vermessung AVT-ZT-GmbH ist ein führendes Vermessungsunternehmen in Österreich.

Für unsere **Filiale Klosterneuburg** suchen wir ab sofort Verstärkung für

Techniker (m/w/d)

für den Bereich Airborne Laserscanning

Unternehmensdarstellung:

Die Vermessung AVT-ZT-GmbH (www.avt.at) ist als eines der größten österreichischen Vermessungsunternehmen in den Bereichen Katastervermessung, Photogrammetrie, Ingenieurgeodäsie, Geoinformation und Laserscanning tätig. Wir arbeiten an vielfältigen Projekten in Mitteleuropa. Technische Innovationen, regionale Präsenz und internationale Projekte prägen die Arbeit von 90 Kollegen und Kolleginnen in Österreich und Deutschland.

Ihre Aufgabengebiete:

- Prozessierung von Airborne Laserscanning-Daten
- Bearbeitung von Digitalen Gelände- und Oberflächenmodellen (DGM & DOM)
- Laufende EDV-Tätigkeiten (z.B. Datensicherungen)

Ihr Anforderungsprofil:

- Gutes räumliches Vorstellungsvermögen
- Kundenorientiertes, logisches und analytisches Denken
- Technisches und mathematisches Verständnis
- Grundkenntnisse von CAD-/GIS-Programmen; Kenntnisse von MicroStation vorteilhaft
- Gute Deutsch- und Englischkenntnisse in Wort und Schrift vorteilhaft
- Bereitschaft zur Teamarbeit

Wir bieten:

- Mitarbeit an spannenden, herausfordernden, lokalen und internationalen Projekten
- hervorragendes Arbeitsklima
- modernste Technologien und Ausstattung
- gesicherte ganzjährige Vollzeitstelle mit 40h/Woche; nach Wunsch Teilzeit möglich
- Schulungen und Weiterbildungsmöglichkeiten
- 14 Gehälter

Nach einer Einschulung erfolgt die Arbeit selbständig unter Aufsicht eines erfahrenen Mitarbeiters der AVT. Hybrides Arbeitsmodell nach der Einschulungsphase und Absprache ist möglich.

Entlohnung:

Mindesteinstufung jedenfalls 2/1 laut Kollektivvertrag für Angestellte bei Architekten und Ingenieurkonsulenten. Einstufung auf Basis von Ausbildung und Berufserfahrung vorgesehen.

Ihre aussagekräftigen Bewerbung (Bewerbungsschreiben, Lebenslauf, Zeugnisse, Foto) richten Sie per E-Mail an:

Anna Kondracka, M.Sc Eng.

E-Mail: a.kondracka@avt.at

Tel. Nr.: +43 50 6930 54-3

Vermessung AVT-ZT-GmbH, Zweigniederlassung Klosterneuburg

A-3400 Klosterneuburg, Büropark Donau

Inkustraße 1-7, Stiege 3